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Z A P I S N I K 
s 81. sjednice Gradonačelnikovog stručnog kolegija 

održane 7. studenoga 2014. godine 
u Maloj vijećnici s početkom u 8,00 sati 

 

PRISUTNI: Ivica Knežević, gradonačelnik, Zrinka Ružić, službenica Odsjeka za proračun i 
financije, Indira Rački Joskić, ravnateljica Narodne knjižnice i čitaonice Delnice, Nikola Muvrin, 
direktor „Risnjak – Delnice“ d.o.o., Davorin Klobučar, djelatnik GSC Delnice, Mirela Srkoč Šenkinc, 
direktorica Turističkog ureda Turističke zajednice Grada Delnica, Tihana Ljubojević, pedagogica u 
Dječjem vrtiću „Hlokica“ Delnice, vrtić, Dragan Abramović, zapovjednik JVP Delnice, Tomislav 
Mrle, voditelj Stručne službe za obavljanje poslova tijela Grada, samouprave i uprave i Klaudija 
Kumpar, tajnica gradonačelnika. 

Izostanak su ispričali: Katarina Mihelčić, Zvezdana Jerković umjesto koje sjednici prisustvuje 
Tihana Ljubojević, Dario Medvedec umjesto kojeg sjednici prisustvuje Davorin Klobučar, Đulio 
Jusufi umjesto kojeg sjednici prisustvuje Zrinka Ružić, Davorka Grgurić i Gordana Piskač umjesto 
kojih sjednici prisustvuje Lidija Ružić. 
 

IZVJEŠTAJNI KOLEGIJ 

Na početku sjednice gradonačelnik je svim prisutnima i svim Goranima čestitao Dan Gorskog kotara. 
Naime, na današnji dan, prije 236. godina Marija Terezija proglasila je 3. kotar – Gorski kotar. 
 
 
TOMISLAV MRLE 
- Najvažniji ovotjedni događaj je sjednica Gradskog vijeća koja je jučer održana. Sjednica je 

odrađena dobro, bilo je konstruktivno, kvalitetno i relativno kratko. Sada slijedi tehnički dio koji 
se odnosi na potpisivanje akata, slanje akata na potrebne adrese, slanje općih akata na nadzor u 
Ured državne uprave te izrada skraćenog pa velikog zapisnika.  

- Tjedan je započeo snimanjem terena u Gustom Lazu na k.č.br. 4. i 5.a u svezi povrata imovine u 
romskom naselju. Došlo se do saznanja da se samo jedan objekt mora riješiti dok su drugi objekti 
na čestici koja je u vlasništvu Republike Hrvatske. 

- Otvorio se CIP.  
- Izrađen je prijedlog ispravka izmjene Odluke o osnivanju Dječjeg vrtića „Hlojkica“ koji je 

proslijeđen Upravnom vijeću, a sve nakon dobivenih primjedbi Ministarstva obrazovanja.  
- Sa zamjenicom gradonačelnika bio je u Naučnoj i sveučilišnoj biblioteci u Zagrebu u svezi 

dobivanja ISBN i CIP-a tj. službenih oznaka za Besejdu. 
- Radi se na izradi potrebnih akata vezanih za stručno osposobljavanje. 
- S obzirom na bolovanje kolegice Bubanj imovinsko pravni poslovi obavljaju se „vatrogasno", 

zahvaljuje se kolegici Kajfeš koja odrađuje hitnoće, a od danas volonterka pravnica uključit će se 
u imovinsko pravne poslove.  

- S obzirom da je kolegica Petranović na bolovanju nisu se obavljali društveni poslovi. 
 
LIDIJA MIHAJLOVIĆ 
- Održana je redovita koordinacija vezana za Supilovu i parkiralište. 
- Počelo je čišćenje propusta na cesti prema Razlogama. 



- Obavljaju se dogovori s geometrom oko parcelacije zemljišta na području "Barutane" te stepenica 
u Lučicama, Radnička 6. 

- Radi se na izradi Proračuna za iduću godinu, na izradi Programa gradnje i održavanja te utroška 
šumskog doprinosa. 

- Održan je sastanak s Palfingerom. 
- Upućen je dopis Županiji vezano za sufinanciranje radova u Supilovoj ulici. 
- HT će se uputiti ažurirani dopis u svezi prava služnosti. 
- U pripremi je ugovaranje dodatnih radova u Supilovoj ulici odnosno usklađenje sa Zakonom o 

javnoj nabavi. 
- Obavlja se kontrola radova na održavanju javne rasvjete, te kontrola radova i računa "Risnjak-

Delnice" d.o.o. 
- U Gustom Lazu radi se na iskolčenju u Romskom naselju. 
- Izdana su Rješenja komunalne naknade za DUUDI - Dom OSRH i V3 za III. kvartal. 
- Poslane su ovrhe MORH-u za Dom OSRH i V3 te za Vojarnu. 
- Izdani su računi za najam prostora u zgradi Gradske uprave te za javne površine i poslovne 

prostore. 
- Poslano je 15 ovrha poduzećima i obrtnicima za komunalnu naknadu. 
- Izdana su Rješenja za naknadu za nezakonito izgrađene zgrade. 
- Obavlja se ažuriranje zemljišta u vlasništvu Grada. 
- Radi se analiza nepropisnog parkiranja i zakonske osnove za postavljanje blokatora kotača. 
- Napravljen je ugovor o zakupu javne površine za Lidlove reklame. 
 
DAVORIN KLOBUČAR 
- Bazen se danas čisti i vrše se pripreme za punjenje i grijanje te od sljedećeg tjedna bazen počinje s 

radom. 
- GSC je odradio dežurstvo u CIP-u. 
- Izvršene su pripreme za odlazak na Hrvatski festival sportske rekreacije žena koji započinje sutra 

u Kninu. 
 
DRAGAN ABRAMOVIĆ 
- Radi se na ličenju fasade. 
- Prisustvovali smo otvorenju CIP-a. 
- Danas odlazimo na proslavu Vatroprometa Zagreb. 
- Obavljeni su poslovi s korpom privatnom korisniku. 
- Krenut će se sa čišćenjem grana prema Podgori. 
- Ostali poslovi vezani uz dan tehnike, dan čišćenja i održavanja. 
 
TIHANA LJUBOJEVIĆ 
- Provode se aktivnosti vezane uz Mjesec knjige u svezi čega je skupina Bubamarci posjetila 

Narodnu knjižnicu i čitaonicu dok su ostale skupine posjetile školsku knjižnicu. 
- Obavljen je uvid u rad pripravnice. 
- Jučer se sastalo Upravno vijeće, a kandidatkinja koja je odabrana (medicinska sestra) u 

ponedjeljak je pozvana na razgovor. 
- Ravnateljica prisustvuje edukaciji vezanoj za primjenu Zakona o radu. 
- U Vrtić danas stiže donacija mandarina iz doline Neretve. 
 
MIRELA SRKOČ ŠENKINC 
- Radi se na pripremi i organizaciji gostovanja ansambla Lado. Bit će to premijera njihove turneje 

povodom 65 godina djelovanja i u čast njihovom osnivaču. Distribuirane su ulaznice, izrađeni 
plakati,  radi se na medijskom oglašavanju, osiguravanju tehničke podrške, prijavi okupljanja i sl. 

- Obračunat je turistički promet za listopad, napravljen je obračun boravišne pristojbe. 
- Poslani su pozivi iznajmljivačima da se uključe u nove brendove TZ Kvarnera. 
- U srijedu je Kanal RI, za emisiju "Vidici" snimao reportažu o 90 godina Hotela Tomislav. Istoga 

dana snimili su i gospođu Nadu Glad vezano uz najavu događanja u sklopu Memorijalnog dana 
Gorskog kotara. 



- Prisustvovanje otvorenju CIP-a. 
- Odgovaralo se na agencijske upite. Jedan od upita došao je iz Loške doline, njihovog Zavoda za 

kulturu, koji traže susret s našim ponuđačima i suradnju na zajedničkim projektima. 
- Napravljen je poziv za Koordinaciju TZ Gorskog kotara, gospodin Zima potvrdio je svoj dolazak. 
- Danas dolazi pošiljka Kataloga smještaja i atrakcija. 
- Prisustvovanje Danima tartufa u Buzetu. 
 
NIKOLA MUVRIN 
- Javni radovi zastali su zbog kiše no ipak se uspijeva grad održati čistim. Čiste se i slivnici od lišća 

te cvjetne gredice. 
- Izrađuje se postoje za potrebe adventskih događanja. 
- Postavljene su utičnice na balkonu Radničkog doma. 
- U malom parku zasađene su sadnice, živica će doći drugi tjedan. 
- Na cesti prema Biljevini postavljeni su  prometni znakovi. 
- Radovi u Brodu na Kupi na bini idu svojim tijekom. Problem je nepostojanje dokumentacije 

vezane uz protupožarnu zaštite. U sklopu tih radova promijenit će se i vrata, ponuda je dobivena 
na iznos od 6.000 kuna kojeg će izvođač ispostaviti iduće godine. 

 
INDIRA RAČKI JOSKIĆ 
- U svezi nadzora Državnog arhiva bit će potrebno pronaći svu dokumentaciju od osnutka 

Knjižnice. Problem je što u Knjižnici ima vrlo malo dokumenata koje traže. 
- U emisiji "Čitateljski kutak" pročitane su 3 priče u sklopu kampanje za poticanje čitanja, a 

govorilo se i o slikovnicama koje će danas biti promovirane. 
- Odrađene su pričaonica i kreativna radionica. 
- S obzirom da su potrošena sredstva za kupnju knjiga iste se više neće naručivati. 
- Prisustvovanje otvorenju CIP-a i promociji knjige Antuna Crnkovića. 
- U sklopu Mjeseca knjige Knjižnicu su posjetili vrtićarci, a Knjižnica će obavljati besplatno 

učlanjenje za umirovljenike, prvašiće i nezaposlene. Također se neće naplaćivati zakasnina za 
posuđene knjige. 

- Izložba haigi nije postavljena zbog odsustva osobe koja ih drži u privremenom vlasništvu. 
 
ZRINKA RUŽIĆ 
- Završavaju se akti vezani uz rebalans za Odbor za financije te za Gradsko vijeće. 
- Najveći dio posla vezan je uz Plan proračuna za iduću godinu. 
- Reviziji su dostavljeni podaci vezani uz financiranje političkih stranaka u 2013. godini. 
- Knjižile su se fakture, temeljnice za plaće i obračun plaća, radilo se na zatvaranju izvoda, plaćena 

su dva kredita te dospjele obveze prema dobavljačima. 
- Napravljen je izvještaj o zaduženju za Ministarstvo financija, popunjena tablica troškova 

produženog boravka te za osobnog asistenta, napravljen je obračun za volontere, RAD 1, Ugovor 
o djelu za gospođu Crnković, napravljen je obračun naknada za mjesne odbore, proknjiženi su 
"erste stanovi", obračunat PDV za studeni. 

- Napravljena je analiza prihoda po vrstama poreza i prireza, usklađivanje bilance te ostali tekući 
poslovi. 

- Kolega Majnarić priprema ugovore vezane uz energetsku učinkovitost i obnovljive izvore 
energije. 

 
 
Dovršeno u 8,30. 
 
 
 
Tajnica gradonačelnika      Gradonačelnik 
Klaudija Kumpar      Ivica Knežević, dipl. iur. 
 
 


